

# Flying Free

T: Don Besig, dt.: Hraban Ramm

M: Don Besig arr. David Dawson

1. There is a place I call my own where I can stand by the sea,  
 2. But life is not a dis-tant sky without a cloud, with-out rain,  
 3. So life's a song that I must sing, a gift of love I must share;

C G C G<sup>7</sup> F G Dm G

1. An mei-nem Lieblingsplatz am Meer wo der Blick reicht weit und breit,  
 2. Doch leb ich nicht am Him-mel weit, so wol-ken-los, re-gen-frei,  
 3. So sing'ich nun mein Le-bens-lied, - denn ich muss, und ich will,

9

and look be-yond the things I've known and dream that I might by free. Like the  
 and I can ne-ver hope that I can tra-vel on with-out pain. Time goes  
 and when I see the joy it brings my spi-rits soar through the air, like the

C G C G<sup>7</sup> F Dm E E<sup>7</sup> C

wohl ü-ber al-les, was so schwer, so dass ich träum', ich wär' frei wie der  
 und muss er-dul-den man-che Pein, auf mei-nem Weg durch die Zeit. Wer vom  
 draus klingt die Freu-de und die Lieb', die steigt em-por, brei-tet still Flü-gel

bird a-bove the trees gli-ding gent - ly on the breeze, I wish that all my life I'd  
 swift-ly on its way; all too soon we've lost to-day, I can - not wait for skies of  
 bird up in the sky, life has taught me how to fly. For now I know what I can

C G C G C F G<sup>7</sup> C G C G

Vo-gel ü - ber mir, von der Bri - se sanft ge-führt, und wün-sche mir, mein Le-ben  
 blau-en Himmel träumt, hat sein Le - ben schnell ver-säumt. und all - zu schnell ist es vor-  
 aus, so him-mel-weit, fliegt, so wie das Le - ben riet, denn lauschend lern' ich, was ich

1-2 3

be with-out a care and fly - ing free.  
 blue or dream so long that life is through.  
 be and now my heart is fly - ing free, and now my heart is fly - ing free.

C F G F G C F C F G C

sei so sor-gen - los und schwebend frei.  
 bei, das Heu - te schon Ver - gan - gen-heit.  
 sei, da - mit mein Herz fliegt end - lich frei. O ja, mein Herz fliegt end - lich frei.